

Raymond Laroche



Musician and performer

From a very young age, Raymond displayed remarkable talent, learning to play various musical instruments and ultimately finding his true calling in music. Over the years, he has become a multi-talented musician, impressing audiences with his versatility. It is a delight to hear him play popular music on his different accordions, of which he owns numerous ones in all sizes. Some of these accordions are cherished heirlooms passed down from his father, each with its own unique story, which Raymond loves to share.

Raymond's dexterity on the accordion is impressive, captivating many with his skill. In addition to the accordion, he also plays the violin and drums. Sometimes, to the audience's delight, he enhances his performances by singing well-known old-time songs, showcasing his range as an accomplished musician.

Raymond has entertained diverse audiences in both the USA and Canada. He participates in various festivals each year and has been an active member of our group of performers since the inception of the Quebecfest Festival



Musicien (accordéon, violon, batterie)

Dès son plus jeune âge, Raymond a fait preuve d'un talent remarquable, apprenant à jouer de divers instruments de musique et trouvant finalement sa véritable vocation dans la musique. Au fil des années, il est devenu un musicien aux multiples talents, impressionnant le public par sa polyvalence. C'est un plaisir de l'entendre jouer de la musique populaire sur ses différents accordéons, dont il possède de nombreux exemplaires de toutes tailles. Certains de ces accordéons sont des objets de famille précieux transmis par son père, chacun

avec sa propre histoire unique, que Raymond aime partager.

La dextérité de Raymond à l'accordéon est impressionnante, captivant beaucoup par son talent. En plus de l'accordéon, il joue également du violon et de la batterie. Parfois, pour le plus grand plaisir du public, il agrémentera ses performances en chantant des chansons anciennes bien connues, mettant en valeur sa palette de musicien accompli.

Raymond a divertit des publics variés aux États-Unis et au Canada. Il participe à divers festivals chaque année et est un membre actif de notre groupe d'artistes depuis la création du Festival Quebecfest.

